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Den lidt forsinkede 2021-generalforsamling blev afholdt på Harboøre Hotel den 9, juni 2021. 

 

Efter formanden Knud Vrists velkomst blev der taget hul på dagsordenen for generalforsamlingen: 

 

1. Valg af dirigent 

 Valget faldt på bestyrelsens forslag, Bent Langer, som konstaterede, at generalforsamlingen 

 var blevet indvarslet på lovlig vis iht. laugets vedtægter. 
 

2. Formandens beretning 

 - blev fremlagt af Knud Vrist og efterfølgende – efter enkelte spørgsmål og svar herpå –  

 godkendt af forsamlingen. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

 - blev foretaget af laugets kasserer, Ole Steen Jensen. 

 Det reviderede regnskab for 2020 blev godkendt af forsamlingen. 
 

4. Behandling af indkomne forslag 

 Der var ikke indkommet nogen forslag til behandling. 
 

5. Værdiansættelse af andele / udbetalingen 

 Den foreslåede, ud fra regnskabet beregnede, værdiansættelse af andele blev godkendt af 

 forsamlingen.  

 Udbetalingen, dvs. den ekstra udbetaling på 36 kr. pr. anpart for året 2020, blev taget til  

 efterretning af de tilstedeværende. 
 

6. Valg af bestyrelse 

 De 2 bestyrelsesmedlemmer, John Rønn Jensen og Poul Langer, som var på valg for en 1- 

 årig periode, blev begge genvalgt.  

 De 3 bestyrelsesmedlemmer, Knud Vrist, Ole Nees og Ole Steen Jensen, som var på valg 

 for en normal 2-årig periode, blev alle genvalgt. 

 Ved begge valg var andre kandidater ikke bragt i spil  
 

7. Valg af revisorer 

 Laugets to interne revisorer, Bent Langer og Peder Pedersen blev genvalgt. 

 Heller ingen modkandidater i dette tilfælde. 
 

8. Eventuelt 

 Under dette punkt blev der snakket lidt frem og tilbage om mølleprojektets fremtid. 

 Formanden fortalte lidt om de tanker, som bl.a. ledelsen i driftsselskabet havde gjort sig, og 

 at man havde aftalt at mødes med Siemens i nær fremtid til en snak om de forskellige 

 scenarier, som indtil videre kunne præsenteres. 

 Ledelsen var, som Knud Vrist udtrykte det, interesseret i at sammenstykke et nyt projekt, 

 hvor man kunne opnå den bedste indtjening for den mindste investering. 

  

 

Efter afholdelsen af generalforsamlingen konstituerede den valgte bestyrelse sig i en konstellation, 

som var uændret i forhold til tidligere. 
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